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Kérdés

"Milyen fejlesztési politikát folytat a kormány a bölcsődei ellátásban?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyurcsány Ferenc évértékelő beszédében többek között kitért a hátrányos helyzetűek
esélykülönbségeinek mérséklését célzó tervekre. Többek között ezt mondta :

„Jelentősen növelni kell a bölcsődék számát, mert ma tudjuk, hogy a gyermekek már az
iskolát megelőző időszakban veszítik el esélyeik jelentős részét . "

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Mióta ismeri Ön ez a tényt?

2. Hány bölcsőde, illetve férőhely létesült az elmúlt kormányzati ciklusban központi
(hazai és uniós) forrásból és mekkora ráfordítás mellett?

3. Megközelítőleg hány bölcsőde létesítését tervezik, milyen fejlesztési elveket követve
és milyen határidővel?

4. Milyen korábbi kormányzati ígéretekkel függ össze ez a terv? Tettek-e a bölcsődékkel
összefüggésben egyéb ígéreteket is, és azok hogyan, mikor teljesülnek?

5. Ha ebben uniós forrás is lesz, megközelítőleg mekkora összeget terveznek a jelen
kormányzati ciklusban éves bontásban?

6. Milyen formában juthatnak hozzá a települések a szükséges pénzügyi támogatáshoz?

7. Mekkora összeget szánnak e célra és milyen forrásból?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . február 26 .

Zsigó Róbert


	page 1
	page 2

